

2024 “天翼杯” 参赛作品细则

(English translation below)

一、参赛作品要求

1. 参赛作品类型:

参赛作品须为国学经典、唐诗宋词或其他健康、积极向上的朗诵作品。

2. 作品形式 - 诗词朗诵, 诗词表演两类:

- 诗词朗诵: 1-2人, 不能附加唱歌, 舞蹈等形式, 不能有辅助道具。可以背诵一首以上的诗词。

时间限制在1分半(15秒增减)

- 诗词表演: 3人以上, 不超过15人, 参赛者可以以综合类艺术表演形式呈现, 如朗诵结合音乐、舞蹈等形式, 增强艺术表现力。时间限制在2分钟(15秒增减)

二、赛前艺术辅导

1. 赛前辅导服务: 由专业老师指导

- 为参赛者提供专项训练, 包括舞台表演技巧、节目创意编排、形体塑造、表情管理等方面的综合艺术能力提升, 旨在提升参赛者在舞台上的表现力和自信心。

- 培训时长将根据参赛者的水平和需求进行调整, 时间不少于5小时且不超过10小时。

2. 收费标准 (5小时起定制服务):

5人以上节目: 每人每小时25美元。

3-5人节目: 每人每小时35美元。

2人节目: 每人每小时40美元。

1人节目: 每人每小时50美元。

3. 培训安排:

- 参赛者需按照组委会安排的时间和地点参加赛前培训。未按时参加培训的参赛者, 需自行承担由此造成的后果。

三、“天翼杯”2025年迎新春庆典活动

1. 活动时间与内容:

- “天翼杯”2025年迎新春庆典活动将于2025年1月18日举行。

- 庆典活动将展示获奖作品及相关演员的精彩演出, 并为参赛者提供展示自我的舞台。

2. 参演费: 每位参与晚会节目的演员需支付50美元参演费。

3. 参演费包含内容:

- 艺术指导: 提供庆典活动的节目艺术指导及表演彩排服务, 确保演出质量。

- 化妆服务: 庆典活动当天, 由专业化妆团队为每位演员提供化妆服务。

- 活动门票: 每位参演者将获得2张晚会门票, 可邀请亲友观礼。

- 活动剧照: 每位参演者在活动结束后将获赠1张专业拍摄的剧照, 作为纪念。

4. 表演安排:

- 所有参演者需按照组委会的要求准时参加彩排, 并确保按时到场完成演出。

四、其他说明

- 本次比赛及颁奖活动的最终解释权归“天翼杯”组委会所有。

- 参赛者需严格遵守组委会的各项规定, 共同维护比赛及颁奖活动的公平与秩序。

2024 "Tianyi Cup" Entry Rules

Requirements for participating programs

Requirements for entries

1. Type of entries:

Entries must be Chinese classics, Tang poetry and Song lyrics, or other healthy and positive recitation works.

2. Form of work - poetry recitation and poetry performance:

- Poetry recitation: 1-2 people, no additional forms of singing, dancing, etc., no auxiliary props. Can recite more than one poem. Time limit is 1 and a half minutes (plus/ minus 15 seconds)
- contestants can present in the form of comprehensive artistic performances, such as recitation combined with music, dance and other forms to enhance artistic expression. Time limit is 2 minutes (plus/ minus 15 seconds)

Pre-competition art coaching

1. Pre-competition coaching services:

- Provide special training to contestants, including comprehensive artistic ability improvement in stage performance skills, creative program arrangement, body shaping, expression management, etc., aiming to enhance contestants' performance and self-confidence on stage.
- The length of training will be adjusted according to the level and needs of the participants, and will not be less than 5 hours and not more than 10 hours.

2. Coaching fees (customized service, minimum of 5 hours), required for groups of 3 or more:

- Groups with more than 5 people: \$25 per person per hour.
- Groups of 3-5 people: \$35 per person per hour.
- Group of 2 persons: \$40 per person per hour.
- One-person: \$50 per person per hour.

3. Training arrangements:

- Participants must attend pre-competition training at the time and location arranged by the organizing committee. Participants who fail to attend the training on time will be responsible for the consequences.

"Tianyi Cup" 2025 New Year Celebration

1. Chinese New Year Celebration:

- The 2025 New Year celebration will be held on January 18, 2025, 2:00-4:00pm, at 903 W Parker Rd, Plano 75023.
- The celebration will showcase the award-winning works and the wonderful performances of relevant actors, and provide a stage for contestants to express themselves.

2. Participation fee:

- Each actor participating in the program must pay a participation fee of US \$50.

3. Participation fee includes:

- Art direction: Provide program art direction and performance rehearsal services for the celebration to ensure performance quality.

- Makeup service: On the day of the celebration, a professional makeup team will provide makeup services for each actor.
- Event tickets: Each participant will receive 2 party tickets and can invite relatives and friends to watch the event.
- Event stills: Each participant will receive a professionally taken still as a souvenir after the event.

4. Performance arrangements:

- All participants must attend the rehearsal on time in accordance with the requirements of the organizing committee and ensure that they arrive on time to complete the performance.

Other instructions

- The final interpretation right of this competition and awards event belongs to the "Tianyi Cup" organizing committee.
- Participants must strictly abide by the regulations of the organizing committee and jointly maintain the fairness and order of the competition and awarding activities.